
Title (en)
Superstructure with concrete sleepers.

Title (de)
Oberbau mit Betonschwellen.

Title (fr)
Superstructure équipée de traverses en béton.

Publication
EP 0549559 A1 19930630 (DE)

Application
EP 92890256 A 19921204

Priority
AT 254291 A 19911220

Abstract (en)
Superstructure with concrete sleepers (1) for track-bound traffic, the concrete sleepers (1) being detachably connected, e.g. via rail spikes,
foundation plates and elastomeric shims, to at least two rails (4), and the concrete sleepers resting, via an elastomeric intermediate layer (17), on
the substructure, e.g. ballast bed, subconcrete, bed rock, the intermediate layer (17), on which the concrete sleepers (1) rest, preferably completely,
being composed of a composite material which is composed of sections (10) of tyres for cars and/or lorries, which have woven-fabric reinforcements,
in particular made of steel, e.g. steel cord, woven steel fabric, and are connected with an elastomeric binder (11). <IMAGE>

Abstract (de)
Oberbau mit Betonschwellen (1) für den schienengebundenen Verkehr, wobei die Betonschwellen (1) mit zumindest zwei Schienen (4), z. B. über
Schienennägel, Unterlagsplatten und gummielastischen Beilagen, lösbar verbunden sind, und die Betonschwellen über eine gummielastische
Zwischenlage (17) auf dem Unterbau, z. B. Schotterbett, Unterbeton, gewachsenen Fels, aufruhen, wobei die Zwischenschichte (17), auf welcher
die Betonschwellen (1), vorzugsweise zur Gänze, aufliegen, aus einem Verbundmaterial aufgebaut ist, welche mit Teilstücken (10) aus Reifen für
Personenkraftwagen und/oder Lastkraftwagen aufgebaut ist, die Gewebeverstärkungen, insbesondere aus Stahl, z. B. Stahlcord, Stahlgewebe,
aufweisen und mit einem gummielastischen Bindemittel (11) verbunden sind. <IMAGE>
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